澳 門 科 技 大 學

MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY



中國澳門氹仔偉龍馬路



Avenida Wai Long, Taipa, Macau, China Tel:(+853)2888 1122 Fax:(+853)2888 0022

Ref. No.: MUST/24/037/SA/N

2023/2024 學年獎助學金申請通告

致全體學生:

為獎勵品學兼優的學生,大學設立多個機構獎助學金項目,符合資格且成 績優秀的學生有機會獲得獎助學金。

大學的機構獎助學金項目分為毋須提出申請及須自行提出申請兩大項」。對 於毋須提出申請之項目,大學將根據提供獎學金的機構所訂定的條件,按學年 成績甄選符合資格之學生推薦予捐贈獎學金之機構審核;2023/2024學年學生須 自行提出申請之機構獎助學金項目、申請條件、申請辦法等資訊如下:

須自行提 澳門商業銀行獎學金

申請條件

出申請之│商學院、創新工程學院(理學、人工智能理學、自動化與系統工程 獎助學金 | 理學、跨學科(科技及管理)工程)、法學院或人文藝術學院(新聞傳 項 目 及 | 播學、藝術學-藝術設計)全日制學士學位課程之本地學生,學年總 平均成績達 GPA3.0 或以上。

澳門金濠漢堡慈善會獎學金

全日制學士學位課程之本地學生,學年總平均成績達 GPA3.0 或以 上及積極參與社會服務。

澳門金濠漢堡慈善會助學金

全日制學士學位課程、在學習上有經濟協助需求及積極參與社會服 務之本地學生。

(2023/2024 學年畢業生不適用)

金沙中國有限公司助學金

全日制學士學位課程及在學習上有經濟協助需求之本地學生,學年 總平均成績達 GPA2.3 或以上。

(2023/2024 學年畢業生不適用)

申請日期

2024年6月21日至7月21日



¹ 詳情請查閱網頁:大學首頁>學術支援>學生事務處>學生服務>獎助學金>機構獎助學金

澳門科技大學

MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY



中國澳門氹仔偉龍馬路



Avenida Wai Long, Taipa, Macau, China Tel:(+853)2888 1122 Fax:(+853)2888 0022

申請辦法	登入 WeMust Student APP 或學生門戶 > 申請表 > 回题意识
	我要申請 > 學生事務服務申請 > 機構獎助學金申請
	表,根據選擇申請的獎/助學金,上傳已填妥並簽署之
	申請表2及其他所需文件之掃瞄檔,確保資料無誤後提
	交。助學金申請者須提交家庭成員3(包括申請學生)於2023年5月
	1日至2024年4月30日的「總收入聲明」。提交申請後等待審查,
1,1.12	需補充資料的學生將收到 WeMust 消息通知,按指示補充資料後再
	重新提交。
評審結果	將由提供獎助學金的機構審批後通知本大學
查詢方式	1. 電郵: <u>sa@must.edu.mo</u>
	2. WeMust Student APP > 客服中心 > 問題反饋
備註	1. 學生可申請多於一項獎學金及助學金。
	2. 獲獎學生一般只獲得其中一項獎/助學金。
	3. 各項獎/助學金的具體審核程序均由提供該獎/助學金的機構
	訂定。
	4. 所有獎/助學金的資料,均以澳門科技大學最新公佈為準。



² 申請表可於網頁下載:大學首頁>學術支援>學生事務處>學生服務>獎助學金>表格下載

³ 指與申請者同食宿之全體成員,以及因在外地求學而不與申請者同食宿,但經濟上依賴該家庭者。

澳門科技大學

MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY



中國澳門氹仔偉龍馬路

電話: (+853)2888 1122 傳真: (+853)2888 0022



Avenida Wai Long, Taipa, Macau, China Tel:(+853)2888 1122 Fax:(+853)2888 0022

Ref. No.: MUST/24/037/SA/N

Scholarships and Grants Application for 2023/2024 Academic Year

Dear all students,

To reward students of M.U.S.T. with outstanding performance, the eligible students will have the chance to be offered scholarships and grants by different institutions.

Scholarships and Grants are divided into <u>application required</u> and <u>no</u> <u>application required</u>. According to the rules approved by the scholarship-providing institutions, and the academic achievement of students in academic year 2023/2024, the University will select eligible students to the institutions for final decision, students need not apply for most of the scholarships. The scholarships and grants for the 2023/2024 Academic Year which are open for application are listed below:

Scholarship/	
Fellowship	
that are	
required	
application	
and	
application	
requirement	

BCM Scholarship

For full-time undergraduate local students from School of Business, Faculty of Innovation Engineering majoring in BIT, BSAI, BSAS & BEIE, Faculty of Law or Faculty of Humanities and Arts majoring in BAJC & BAAD with GPA3.0 or above academic performance.

Golden Burger (Macau) Charity Association Scholarship

For full-time undergraduate local students with GPA3.0 or above academic performance who actively participate in community service.

Golden Burger (Macau) Charity Association Fellowship

For full-time undergraduate local students who have financial needs and actively participate in community service.

(Not applicable to graduates of 2023/2024 Academic Year)



¹ For details, please refer to website: <u>Home>Academic Support>Student Affairs Office>Student Service>Scholarships>Scholarships and Grants</u>

澳門科技大學





中國澳門氹仔偉龍馬路

電話: (+853)2888 1122 傳真: (+853)2888 0022



Avenida Wai Long, Taipa, Macau, China Tel:(+853)2888 1122 Fax:(+853)2888 0022

	Sands China Fellowship
	For full-time undergraduate local students with financial needs and
	GPA2.3 or above academic performance.
	(Not applicable to graduates of 2023/2024 Academic Year)
Application	From June 21 to July 21, 2024
period	
Application	Login WeMust Student APP or Student Portal >
	Application form > New Application > SA Service
	Application > Scholarships and Grants Application
	Form, upload the completed and signed application
	form ² and required documents according to the scholarships or
	grants you are applying for, and submit the application. Fellowship
	applicants must submit the "Income Statement" of the family ³
	(including the applicant) from May 1, 2023 to April 30, 2024. After
	the submission, please wait for review. Students who are required to
	supplement documents will receive notification of WeMust Message,
	please follow instructions and resubmit application.
Result	Scholarship-providing institutions will inform the University after
	the final decision.
Enquiries	1. Email: sa@must.edu.mo
	2. WeMust Student APP > Service Center > Feedback
Remark	1. Students can apply for more than one item.
	2. Eligible students will be awarded only one of the
	scholarships/grants.
	3. The approval process of the above scholarships and grants is
	decided by the scholarship-providing institutions.
	4. All the information of scholarships and grants is subject to
	updates announced by the University.
	飘 學生事效点

Studen

² Download from the website: <u>Home>Academic Support>Student Affairs Office>Student Service>Scholarships>Download</u>

³ Refers to all members who live with the applicant, as well as those who are studying abroad and are financially dependent on the family.